
L'Ajuntament reclamava und solució

Carreteres fa un projecte per evitar 
accidents a la cruilla de Quart

. QUART (De la nostra Redacció, per Tura Soler).—  El Departa- *l«Wna.
ment de Carreteres de la Generalitat elaborará un projecte de se-
guretat vial per resoldre la perillositat de la cruDIa de la C-250
amb el ramai d'accés a l'autopista, a Quart, considerada un dels

! punts negres de les carreteres gironines. L'Ajuntament de Quart
reclama als Serveis Territorials de Carreteres l'execució d'una —  ,
actuació puntua\ en aquesta cruJWa d'accés a la pob\ac\ó des del seqùèndadel grannombra de ve-
setembre de l’any 1987. . .  - . - „ i „ „  oer accedir
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L'alcalde no accepta contraprestacions

El promotor Homs renuncia a 
desviar el riu Onyar a Quart

GIRONA(De la nostra Redacció, per Tura Soler).—  El promotor 
gironi Joan Homs ha hagut de descartar la possibilitat de fer la 
desviació de 120 métrés de l'Onyar i de la variant, després que 
l'Ajuntament de Quart no ha acceptât retirar l'aHegació contra 
el projecte presentada a la Junta d'Aigües, -segons ha explicat 
l'alcalde de Quart, Pere Cabarrocas. La Junta d'Aigües oferia 
contraprestacions per al municipi a l'alcalde de Quart a canvi 
d'acceptar el desviament.

Segons va explicar Pere Cabar
rocas, en l'entrevista que va man- 
tenir la setmana passada amb 
Joan Homs, el promotor li va co
municar que renunciaría a fer el 
desviament previst i va fer una 
nova proposta de desviació, no- 

.més d'uns 15 metres en un punt 
diferent, que l'alcalde de Quart 
está disposat a acceptar perqué 
considera que no causaré perjudi
có al municipi. Aquesta modifica- 
ciò del riu que proposa ara Homs 
es faria a l'altura de l'antiga resclo- 
sa i consistiría a retallar una mica 
el curs del riu al costat de Quart 
coHocant-hi una escullera i no es 
destruiría cap zona boscosa tal 
com hauria passat si s'hagués 
executat el projecte de desvia
ment anterior. Tot i que es va 
mostrar favorable a aquesta mo- 
dificació, Pere Cabarrocas consi
dera oportù analitzar bé la propos
ta en el mateix terreny per com
provar que no es produiran efec
tos negatius a la zona. Cabarrocas 
considera que aquesta proposta 
no és desorbitada i que el munici
pi la pot acceptar, però remarca 
que l'Ajuntament de Quart no po
día acceptar mai el projecte ante
rior, que Homs va presentar a la 
Junta d'Aigües perqué suposava 
una m odificaci substancial del 
curs del riu. El setembre de l'any 
passat, l'Ajuntament va presentar 
la seva aHegació contra el projec
te, ja que considerava que la seva 
execució incrementaría els riscs 
d'inundacions, destruiría una zonzr 
ve’rda qyalifìcada d'interès ecolò- 
gic i pajsatgfstic pel planejament 
urbanisti, malmetria un carni pu- 
blic i comportaría una pérdua de 
cinc hectàrees de terreny del mu
nicipi.

La Junta d'Aigües encara no ha 
pres cap resolució perqué espera

la ra tifica c i de la postura de l'A- 
juntament de Quart, però, segons 
han explicat fonts d'aquest orga
nisme de la Generalitat, tècnica- 
ment no hi havia cap problema 
especial per executar el projecte 
de desviament, tot i que no tenen 
un interès especial a fer-lo.

Pere Cabarrocas ha explicat 
que el cap de serveis de la Junta 
d'Aigües a Girona els havia acori- 
sellai demanar contraprestacions, 
com podien ser el pont de la 
Creueta o el pou d'abastament 
d'aigua potable que projecta fer 
l'Ajuntament de Quart. «Hom s no 
ens va  fer cap proposta directe
ment, però la Junta d 'A igües ens 
va dir que el que podiem fer era 
aprofitar contraprestacions», ex
plica Cabarrocas, a qui no va sem- 
blar oportuna aquesta proposta 

.de Joan Antoni Torner, preveient 
que possiblement les contrapres
tacions no serien immédiates i 
que, si Torner deixés el càrrec, el 
seu substitut no mantindria el 
pacte. Joan Antoni Torner ha ces
sât del càrrec de cap de serveis 
aquesta setmana i l'ha substituït 
Enrique Moya.

La modificació que proposava 
Joan Homs i que va presentar a la 
Junta d'Aigües perquè fos apro- 
vada consistia a reduir el meandro 
del riu, construir un nou Hit més 
endinsat cap a Quart i tirar enrere 
el traçat de la variant i fer-lo pas
sar per l'actual Hit de l'Onyar. Amb 
aquests canvis s'haurien unificat 
les finques que Homs té als dos 
termes municipais, eliminant-ne 
les barreres que representa el fu
tur traçat de la variant i l'actual 
curs de l'Onyar. Homs ja era pro- 
pietari dels terrenys de Can Figue- 
res, situata al terme municipal de 
Girona, i l'any passat va adquirir 
una nova finca d'uns 60.000 me-
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in form i, que expliqui. I .  si entén que 
no cal una informació pública, des del 
pu n t de  vista legai de l terme, que 
aquesta in fo rm ació  s iguí ofic iosa, 
però que no  h i hagi ningú que defensi 
o  critiqui aquesta opció, simplement 
perquè no s’ha assabentat de res.

Estic absolutament convenput que, 
si les destrosses a la vali de Sant 
Daniel fossin de l’ envergadura que al- 
guns assenyalen, l’alcalde de Girona 
seria el prim er d ’ oposar s’hi. I  ein 
consta que una obsessió permanent 
de Joaquim  Nadal és fe r possible que 
Girona tingui una variant absoluta 
m ent imprescindible perquè aquesta 
c iu tat no  s’instal.li en el caos i  que si 
multàniament no es produeixi una 
pèrdua irreparable. En cas contrari —  
penso— , eli seria el primer de  d ir no 
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Pere Cabarrocas

tres quadrats situada a l'altre cos
tat del riu, en el terme municipal 
de Quart.

Segons exposava el promotor 
en la memòria del projecte, amb 
el desviament «s'aconseguiria 
paHiar l'efecte de barrera que 
comporta la construcció de la va
riant, intégrant entre el traçat 
que es proposa i la zona residen
cial una zona actual d'arbreda 
que quedaría com a fons de la 
nova carretera i que, com esté 
définit en el traçat, aquesta zona 
forestal quedaría en part destrui
da o a l'a ltre  costat de la barrera 
que formaré la futura carretera». 
L'Ajuntament de Quart va consi
derar que més que avantatges els 
suposava perjudici per al munici
pi perquè el traçat que es propo
sava era considérablement més 
recte que l'actual i, segons va con
siderar l'alcalde, incrementaría els 
rise d'inundacions a la població. 
Cabarrocas va manifestar que te
nia un interès especial a garantir 
la seguretat dels veïns de la 
Creueta i va presentar la correspo- 
nent aHegació a la Junta d'Aigües.

La variant de là discordia
JORDI BOSCH i MOLINET

D ificilment podrà trobar-se, durant molt de 
temps a la ciutat de Girona, un tema que pugui 
aixecar tanta polèmica i que pugui confrontar 
les posicions al marge de les opcions politiques 
o  ideològiques. Com  en el cas del referèndum 
sobre l'OTAN, dins la feina, la familia o el grup 
d'amics, s'aixequen veus partidàries de resoldre 
la qüestiô mitjançant una formula o una altra. 
Dins les forces politiques majoritàries a Girona, 
convergents i socialistes, tampoc no hi ha opi
nions unànimes ni coincidents. To t al contrari.

Però és évident que, en l'assumpte del des
viament de la N -ll al seu pas per la ciutat de 
Girona i l'opció decidida, l'anomenada solució 
est, la qual implica, en el seu traçat, la vali de
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